
日 期  ：  二 零 一 二 年 四 月 二 十 六 日 (星 期 四 )  
Date ：  26 April 2012 (Thursday) 
 
時 間  ：  下 午 二 時 三 十 分  
Time ：  2:30 p.m. 
 
地 點  ：  沙 田 區 議 會 會 議 室  
Venue ：  Sha Tin District Council Conference Room 

 

 
沙 田 區 議 會 Sha Tin District Council 

文 化 、 體 育 及 社 區 發 展 委 員 會 Culture, Sports and Community Development Committee 
 

會 議 通 告 Notice of Meeting 

 
 
1. 廉政公署新界東辦事處二零一二 /二零一三年度工作計劃  

2012/2013 Work Plan of the ICAC Regional Office (NTE) 
 

2. 沙田區文康設施基本工務工程計劃的進展  
Progress of Capital Works Projects Related to Leisure and Cultural Services Facilities in Sha Tin 
 

3. 成立中秋節日工作小組  
Formation of Working Group on Mid-Autumn Festival 

 
4. 委員會轄下工作小組的更新成員名單及職權範圍  

Revised Member List and Terms of Reference of Working Group under the Committee 



 
5. 委員會轄下工作小組二零一二 /二零一三年度工作計劃  

2012/2013 Work Plans of Working Groups under the Committee 
 
6. 慶祝香港特別行政區成立十五周年─粵劇欣賞會撥款申請  

Funding Application for Cantonese Opera Show in Celebration of the 15th Anniversary of the Establishment of the Hong Kong 
Special Administrative Region 

 
7. 國民教育沙田區委員會─地區活動撥款申請  

Funding Application of Sha Tin District National Education Committee for Local Activities  
 
8 .  國 民 教 育 沙 田 區 委 員 會 ─ “ 委 員 會 網 上 推 廣 ＂ 撥 款 申 請  

Funding Application of Sha Tin District National Education Committee for Online Promotion 
 

9 .  “家家歡樂賀元宵 2013＂撥款申請  
Funding Application for Lunar New Year Lantern Carnival 2013 
 

10. 衞 慶 祥 先 生 提 問 ─ 沙 田 公 園 開 放 時 間  
Question to be Raised by Mr WAI Hing-cheung on the Opening Hours of Sha Tin Park 

 
 
 
 
For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  
Provision of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


